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Ioan.14:26   " Dar Mîngîietorul, adică Duhul Sfînt, pe care-L va trimite Tatăl, în Numele Meu, vă va  
                          învăţa toate lucrurile,  şi vă va aduce  aminte de tot ce v-am spus Eu" 
 
 
Mesagerul pentru timpul acesta a spus următoarele: 
 

   *    Astăzi, vorbeam cu bunul meu prieten, şi el m-a întrebat la un moment dat, ce cred eu despre prima dovadă a 
Sfîntului Duh, este aceea vorbirea în limbi? (asta era cu mulţi ani înainte). Eu am zis, "Nu,eu nu văd asta". 
       El a zis," Nici eu." a zis ,"cu toate că aşa am învăţat". A zis,"Care crezi tu că ar fi dovada"?. 
       Am zis:"Cea mai bună dovadă la care eu mă pot gîndi, este dragostea."Şi aşa, am început să vorbim despre 
aceasta.Şi m- am gîndit,  "Asta sună chiar destul de bine". Şi deci chiar am ţinut aceasta: Dacă un om are dragoste. Dar 
într-o zi Domnul, în o vedenie, m-a îndreptat, şi El a zis că acea dovadă a Duhului, era aceia care pot primi Cuvîntul, nici 
dragostea, nici vorbitul în limbi, dar este primirea Cuvîntului. (1Tes.1:4-6). 
       Şi atunci el mi-a zis că aceea este scriptural. A zis,"Pentru că în Ioan-14, Isus a zis,"Cînd El, Duhul Sfînt vine peste 
voi, El vă va descoperi aceste lucruri despre care Eu v-am învăţat, şi vă va arăta lucrurile ce au să vină."(Ioan.16:13). Deci 
este o  dovadă originală a Duhului Sfînt. El niciodată încă, nu mi-a spus ceva greşit. Aceasta este; dovada Duhului Sfînt 
este aceea  cînd, cineva poate crede Cuvîntul, poate să primească Cuvîntul.( Fap.2:31-;1Tes.1:4-7). Pentru că Isus 
niciodată nu a spus, "Cînd Duhul Sfînt va veni, voi veţi vorbi în limbi" El niciodată nu a spus,"Cînd va veni Duhul Sfînt, 
voi veţi face oricare din aceste lucruri", dar El a spus," El va lua aceste lucruri de la Mine, şi vi le va arăta vouă, şi vă va 
arăta lucrurile ce vor veni".Deci aici  este dovada originală a Duhului Sfînt, chiar după spusele lui Isus, Însuş. 
 
   *    Întrebare pentru fr. Branham:-Am fost botezat în Numele lui Isus. Cuvîntul spune că voi veţi primi darul 
Sfîntului Duh. Aceasta înseamnă botezul, Duhul Sfînt, sau înseamnă că eu ar trebui să primesc darul--ar trebui să primesc 
o experienţă clară, sigură cu botezul? Sînt nerăbdător să fiu umplut cu Duhul. 
      Acum,aceasta este o bună întrebare. Acum, botezul cu Duhul Sfînt este o experienţă clară pe care o persoană trebuie 
s-o aibe. Acum, cînd spun că nu cred că dovada iniţială a Duhului Sfînt, este vorbirea în limbi,( eu nu accept aceea), eu 
cred că cu ajutorul Domnului, voi putea dovedi aceea prin Biblie, că este greşit, pentru că, vorbirea în limbi este un dar al 
Duhului Sfînt. Cîţi cunoaşteţi aceasta? Vindecarea Divină, este un dar al Duhului Sfînt, şi aici "Beatles" (un grup,) fac 
vindecarea. 
       Acum, aceea nu este dovada Duhului Sfînt. Vedeţi? Nu te poţi rezema pe aceea. Nu te poţi sprijini pe fructele 
Duhului ,pentru că primul fruct al Duhului este dragostea. Şi Ştiinţa Creştină, practică mai multă dragoste ca orişicine pe 
care eu ştiu, şi ei chiar neagă Divinitatea lui Isus Cristos. Vedeţi?. Există doar o singură dovadă a Duhului Sfînt, atît cît eu 
cunosc, şi aceea este credinţa originală în promisiunile Cuvîntului din această oră. 
        Deci, vedeţi preoţii erau gentili, drăguţi, oameni înţelegători. Cînd s-a ajuns la roadele Duhului, ei puteau să arate 
mai multe roade ale Duhului decît chiar Isus ar fi putut. Dar ei au căzut cînd nu au văzut că El era Cuvîntul promis pentru 
acea oră. Singurul  lucru ce au recunoscut, Cînd Isus împlinind Cuvîntul, fiid în stare să le spună ceea ce aveau ei în 
inima lor, ce voiau ei să facă..... El era un profet, în conformitate cu Cuvîntul lui Dumnezeu. Ceea ce spunea El, venea la 
împlinire, fiecare cuvînt, cuvînt cu cuvînt. 
 
   *     Şi ei recunosteau." Oh Moise,  noi l-am avut pe Moise".  El a spus:" Dacă voi l-aţi fi cunoscut pe Moise, M-aţi 
fi cunoscut şi pe Mine". "Domnul, Dumnezeul tău, va ridica un profet ca şi Mine"   ( Deut.18: 15 ). 
       Vedeţi, atunci Isus a zis În  Ioan.14,"Cînd El, Duhul Sfînt vine, El va aduce aceste lucruri în memoria voastră, vă 
va arăta în ce zile trăiţi. Şi un alt lucru după care Îl veţi recunoaşte, El vă va arăta lucruri ce trebuie să vină ." Exact înapoi 
la profeţie din nou. "Cînd El vine" .Vedeţi?. 
 
  *     Aşa cum am vorbit despre acea roată în mişlocul roţii, sau acel mic suflet înlăuntru din interiorul spiritului, cum 
aceea că spiritul de afară, între suflet şi trup, poate fi absolut uns cu Duhul Sfînt. Aţi înţeles-o voi toţi, aceea?. 
       Acum, pentru a urma aceea înlăuntru, cu continuitatea mesajului "Dumnezeul acestei epoci", "Unşii din timpul 
sfîrşitutlui". Acel de afară, acel cerc din mişloc....Primul cerc este, simţurile omeneşti (fizice), al doilea cerc, este 
simţurile spirituale: dorinţa, sinele,  voinţa, şi aşa mai departe. Dar înăuntru este sufletul. Acel suflet a fost predestinat. 
Deci ei pot unge spiritul să facă trupul din afară, să vină în concordanţă (supunere) cu spiritul. " Dar sufletul care va 



păcătui, aacela va trbui să moară." Sufletul, care respinge în  necredinţă, Cuvîntul lui Dumnezeu, din care el este o parte, 
acel suflet va trebui etern, are, întotdeauna...... 
       Eu cred în moarte eternă, la fel cum eu cred în rai etern, dar nu un iad etern. Nu este un astfel de lucru ca un iad 
etern. Acolo este o moarte eternă pentru oamenii care sînt........  
       Mulţi dintre ei religioşi în lume azi au fost dintotdeuna morţi. Femeia care a trăit în plăceri, cu părul ei tuns scurt, 
şi faţa vopsită  este moartă în timp ce trăieşte. Biblia spune asta. Vedeţi? Vedeţi, ea poate fi religioasă, dar ea niciodată 
nu a fost salvată. Ea a primit o mişcare din exterior. Ea poate să cînte în cor, sau poate dansa în Duhul; ea poate vorbi în 
limbi şi poate avea toate manifestările Duhului; dar numai dacă acel suflet din interior este fiica lui Dumnezeu, ea este 
dusă indiferent ce va face ea. 
 
   *    Observaţi că Cuvîntul nu se poate contrazice pe El însuşi. Atunci este dorinţa. Este dorinţa la ce?. Ce te face pe 
tine  
să-L doreşti în primul rînd? Pentru că adînc în sufletul tău, a fost o sămîntă predestinată care a fost Viaţa Eternă 
întotdeauna şezînd acolo--- întotdeauna a fost acolo. " Toţi cei pe care Mi i-a dat Tatăl, vor veni la mine (Ioan.6:37). Nu 
este nici unul care va fi pierdut." 
       "Oile Mele aud glasul Meu, un străin nu va veni" pentru că acolo jos înăuntru, este Viaţa, şi Viaţa se conectează cu 
Viaţa. Păcatul se conectează cu păcatul, şi păcatul este aşa de ipocrit pînă acolo că el crede că este salvat cînd el nu este 
salvat. Este în cele mai mari adîncimi ale ipocriziei. 
        Deci, ce trage. Este ceva jos înăuntru trăgînd. Sufletul trage resursa voastră prin afară jos prin spirit în suflet. Şi 
dacă sufletul  iubeşte lumea, este mort. Mie nu-mi pasă cît de multă ungere este aici afară, cîtă cinste este aici afară, aici 
jos este mort." Pentru acel ce iubeşte lumea şi lucrurile din lume, dragostea lui Dumnezeu nici măcar nu este în el".nu 
contează cît de religios(1 Ioan2: 15-17) 
        Adevăratul Filtru va fi în felul acesta, va pune toate aceste lucruri afară,(deoparte) şi va aduce, nimic altceva decît 
adevărul lui  Dumnezeu, Cuvîntul, într-un suflet real adevărat, sincer.     
         Acum, dacă voi vreţi dovada Duhului Sfînt, aceea este. Cînd acel suflet al vostru se va alinia cu Cuvîntul lui 
Dumnezeu în (cu ) tot  respectul, aceea arată că voi vă trageţi viaţa prin Filtrul lui Dumnezeu. 
         Şi atunci, aceea arată că în voi a fost acea sămînţă predestinată jos în voi ceea ce v-a făcut să înfometaţi după 
Dumnezeu. " Toţi pe care Tatăl  Mi i-a dat, Mi i-a dat să-i răscumpăr, ei au murit cu Mine la Calvar; ei au înviat cu Mine 
în înviere;  toţi cei pe care Mi I-a  dat El, vor veni la Mine. Ei vor fi plasaţi în trup (orice picior, mînă, nas, gură, orice 
este acela). Ei vor fi aşezaţi acolo, şi ei vor veni la  Mine la timpul lor." 
          Dar dacă acea sămînţă predestinată nu este acolo înăuntru, nu va trage direct acolo. Pentru că va trage pentru 
dorinţele lui proprii. Şi singurul lucru pe care tu o poţi trage prin Cuvîntul lui Dumnezeu este Spiritul, Puterea dădătoare 
de Viaţă, pentru a face Cuvîntul  Însuş care este viu în tine, să-L manifeste pe Isus Cristos în epoca în care tu trăieşti. 
Aleluia.Frate, dacă acela nu este adevărul,eu nu ştiu ce este adevărul.Eu mi-am pierdut minţile dacă acela nu este 
adevărul. 
          Este Cuvîntul Însuş în inima ta, predestinat acolo, aceea trage. Şi scuipă lumea afară; eu nu o vreau. Dar cînd 
ajunge aici în Cuvînt, începe să tragă. Şi cînd trage prin Cuvînt, nu poate fi altceva decît Duhul Sfînt dînd viaţă 
Cuvîntului. 
         Deci a fi o roată antrenată (învăţată) teologic nu are nimic de a face cu aceasta. A fi blînd şi gentil nu are nimic 
de a face cu aceasta. Ce Îl face pe El diferit? El, Isus, A fost Cuvîntul făcut trup.(Ioan1:1-3,14), nu Cuvîntul pentru ziua 
lui Moise, Moise a fost Cuvîntul acelei zile, nu Cuvîntul pentru zilele lui Noe, Noe era Cuvîntul petru acele zile, nu 
Cuvîntul pentru ziua lui Ilie, Ilie era Cuvîntul pentru acea zi, dar El a fost Cuvîntul la timpul prezent, şi ei au trăit în spate 
(urmă). 
          Acelaş lucru se repetă. Aceasta este dovada Duhului Sfînt, cînd Dumnezeu îţi descoperă ţie şi tu vezi, AŞA  
VORBEŞTE  DOMNUL şi tu o accepţi. Nu ce eşti tu, nu ce ai fost tu, sau ceva în legătură cu aceasta, este ceea ce 
Dumnezeu a făcut pentru tine acum. Acolo este dovada. 
         Isus a zis... El ne-a dat nouă dovada Duhului Sfînt, Ioan-14. El a zis," Eu am multe lucruri să vă spun vouă. Eu 
nu am timp să o fac, dar cînd Duhul Sfînt vine, El vă va spune, vă va aduce aminte lucrurile despre care Eu v-am vorbit, şi 
vă va arăta lucrurile ce vor veni." Nu o vedeţi voi?. Acolo este dovada. Aceea este a spune lucruri ce urmează să vină, 
avînd interpretare Divină a Cuvîntului scris. Acum, nu este aceasta dovada unui profet?. 
         Un văzător în Biblie era un om care putea să profeţească şi aceea era perfect, exact, nu cineva care să pună 
mîinile pe el, acela este  un dar. Un profet este predestinat şi născut să fie un profet. Vedeţi? Toată viaţa a fost un profet; 
aceea este o slujbă. Acolo este unde oamenii.... 
        Multe sînt întrebările acestera: "Va fi Mireasa...A face aceea? Biserica şi...?"Vedeţi? Voi nu puteţi separa ce sînt 
ei. Mireasa este alegerea lui Dumnezeu. Biserica merge prin...Acolo este aceea cînd zice, "Cine vrea să vină, lasă-l să 
vină." Dar Mireasa este alegerea lui Dumnezeu (Ap.22:17) 
        1Cor. 13:10 spune aseasta: "Cînd vine ce este desăvîrşit, acel" în parte" se va termina".    Deci aceste lucruri de 
sărit în sus şi în jos ca un copil încercînd să vorbească în limbi, şi toate aceste lucruri, cînd acel perfect....Şi noi avem 
astăzi, cu ajutorul lui Dumnezeu, interpretarea perfectă a Cuvîntului cu adeverire Divină. Atunci cel ce este în parte se va 
termina (va fi dat la oparte)." Cînd am fost copil, am vorbit ca un copil, am gîndit ca un copil; dar cînd am devenit om 
mare, am pus lucrurile copilăreşti la o parte".  Amin. 
 



     *    Aici de asemenea este răspuns la Mat. 7:21-23." Nu oricine Îmi zice Doamne, Doamne, va intra în împărăţia 
cerurilor; doar acela care face voia  Tatălui Meu Care este în ceruri. Mulţi vor zice în acea zi, Doamne, nu am profeţit noi 
în Numele Tău?, şi în Numele Tău am scos draci ?, şi în Numele Tău am făcut lucruri minunate?. Şi le voi spune lor, Eu 
niciodată nu v-am cunoscut, depărtaţi-vă de Mine voi lucrători ai fărădelegii". Isus nu a negat că ei au făcut  lucruri 
grozave, pe care doar Duhul Sfînt le poate face prin oameni. Dar El a negat că i-ar fi cunoscut vreodată  Aceştia nu erau 
cei  ce  au alunecat. Aceştia erau acei ticăloşi, nemernici, degradaţi. Aceştia erau sămînţa lui Satan. 
         Şi aceea este. Tu nu poţi să pretinzi că manifestările sînt dovada a fi născut din Duhul, sau umplut cu Duhul. Nu 
domnule. Eu admit că acea manifestare adevărată, este dovada  Duhului Sfînt, făcînd lucruri măreţe, dar NU  ESTE 
dovada că acel individual ar fi umplut cu Duhul, chiar dacă  acel individual are din abundenţă acele manifestări. 
          Dovada primirii Duhului Sfînt astăzi, este exact aceeaşi care a fost şi acolo în zilele Domnului nostru. Este 
primirea Cuvîntului Adevărului pentru ziua în care tu trăieşti. Isus niciodată nu a accentuat importanţa Lucrărilor aşa cum 
El săvîrşea  ( împlinea) Cuvîntul. El ştia că dacă oamenii  primesc  Cuvîntul, lucrările vor urma. Aceea este Biblia. 
          Acum Isus ştia că urma să fie o teribilă alunecare de la Cuvînt în Epoca Pergam, care era la două sute de ani 
distanţă de viziunea din patmos. El ştia că acea alunecare va cauza intrarea lor în Epoca Întunecată. El ştia că, calea 
originală de a se depărta omul de Dumnezeu, era în primul rînd,  prin părăsirea Cuvîntului. Dacă părăseşti Cuvîntul, tu ai 
părăsit pe Dumnezeu. De aceea El se prezintă bisericii din Pergam, ca de altfel la toate  bisericile din toate timpurile, " 
Eu sînt Cuvîntul. Dacă voi vreţi Hrană în mişlocul vostru, atunci primiţi cu plăcere Cuvîntul. Nu lăsaţi vreodată, ceva sau 
pe cineva să se pună între voi şi acel Cuvînt. Aceasta ce Eu vă dau vouă (Cuvîntul ) este descoperirea despre Mine 
Însumi. EU  SÎNT  CUVÎNTUL. Amintiţi-vă acest lucru.!"   
 
      *   Dovada este justificarea Cuvîntului în momentul orei. Ei aveau Biblia. El era exact ceea ce Iehova a spus că se 
va întîmpla. Aceea nu are nevoie de ceva interpretare. S-a interpretat acolo. Acolo erau preoţii voştri; acolo era tot ce ei 
aveau, şi totul  era aşa de obişnuit şi totul. Dar totuşi ei au omis să vadă Cuvîntul. Şi El a făcut acel Cuvînt să trăiască (să 
iasă în evidenţă) pentru acea epocă. Aceea era dovada pentru acea epocă. 
          Luther a avut dovada epocii sale, Wesley pe a lui, Penticostalii, a epocii lor.  Dar noi sîntem în altă epocă. 
Acele lucruri erau bune. Dar este ca un bebeluş cînd are un deget, un ochi, un nas, după un timp el trebuie să devină o 
fiinţă umană. El trebuie să devină un copil matur, apoi să fie născut, să  aibe un suflet, trup, spirit, şi se poate mişca în 
jur. 
          Acum, noi găsim că Isus a spus toate ecestea. Şi doar cîţiva, doar aceia pe care El i-a ordinat pentru Viaţă, Îl 
văd. Nu este o adunare numeroasă. Adunarea Lui nu este ca şi adunarea lui Caiafa. De ce?. Caiafa ar fi putut să cheme 
toată naţiunea laolaltă. Isus a chemat doar pe cîţiva laolaltă. Nu  mulţi L-au cunoscut. Sute de mii, Cînd El a venit pe 
pămînt, El a mers pe pămînt, şi ei nici măcar nu au ştiut ( cunoscut ) că El era acolo. 
          Şi întotdeauna a fost o arcă în economia lui Dumnezeu. Acolo a fost o arcă în zilele lui Noe pentru salvarea 
oamenilor lui. Acolo era o arcă în  zilele Legii, arca mărturiei în zilele Legii. Ei au urmat arca, şi apoi acolo este o a treia 
împărţire acum, ca şi în vremea lui Noe. Timpul lui Lot, şi acum acest timp. Există şi acum o arcă, şi acea arcă nu este o 
denominaţiune; nici lucrurile bune pe care voi le faceţi; este printr-un Duh.-- Rom.8:1:--Noi sîntem botezaţi într-un singur 
trup în ţinutul Regatului aceluia, un botez spiritual. Nu contează cît de bun, cît de rău, orice este, voi sînteţi în acel Regat 
prin botezul Duhului Sfînt. Vedeţi?. Acesta este singura cale prin care tu poţi învinge. Aceeia toţi care sînt sub 
acoperămîntul Sîngelui, sînt învingători, pentru că tu nu poţi invinge de unul singur; este El acela care a învins pentru 
tine. Tu doar te odihneşti. 
        "Cum pot şti atuncea, Frate Branham, că eu sînt acolo (în aceea--odihnă)?. 
       "Urmăreşte ce fel de viaţă trăieşti tu. Doar priveşte în jur.Vezi dacă ea  doar merge afară din tine 
(trăieşte), automat. Sau tu trebuie să tragi şi să împingi, atunci tu eşti acela care faci aceasta. Dar nu încerca s-o 
fabrici.     
 
    *  Dovada Duhului Sfînt este cînd tu poţi primi Cuvîntul, nu ceva sistem, dar să ai o clară înţelegere. Cum poţi să 
ştii că Cuvîntul este clar înţeles? priveşte-L dovedindu-Se (adeverind) pe El Însuş." Ei bine" vei zice tu, "Am văzut 
aceasta făcînd şi aceea..."Oh, da, buruienile trăiesc în acelaş fel, dar trebuie să fie întreg Cuvîntul. Ca să fii Mireasă, tu 
trebuie să fii parte din El; El este Cuvîntul. Vedeţi? Şi care parte din El este? Cuvîntul care este  promis pentru această zi 
cînd El cheamă Mireasa Lui. Tu eşti o parte din aceasta. Aţi prins-o? Acum, nu o lăsaţi să scape acum. Observaţi. 
         Numai predestinaţii vor fi cei care o vor face.Numai aşa poate fi. Şi numai voi o puteţi face, pentru că, priviţi; o 
dovedeşte predestinarea, pentru că dacă voi aveţi Viaţa Eternă, voi trebuie să fiţi o parte din Dumnezeu tot timpul, pentru 
că El este Singurul care este Etern.Vedeţi voi aceasta? Gîndiţi-vă la  aceasta. Acum, priviţi ce se întîmplă prin măreţul 
milenium.  
         Singurul lucru, Răscumpărătorul v-a făcut să recunoaşteţi aceasta, şi voi aţi fost totdeauna aceea. Şi acela este 
motivul că voi vedeţi ziua în care trăiţi. Ziua în care noi trăim, voi o recunoaşteţi. 
         Acum, metodiştii zic, " Cînd tu strigi tu l- ai primit". Mulţi din ei au strigat şi nu l-au avut. Penticostalii zic, 
"Cînd vorbeşti în limbi, tu l-ai primit". Mulţi vorbesc în limbi şi nu-l au. Priviţi ce feluri de forme au aceşti Farisei, dar 
cînd Cuvîntul a fost făcut manifest, ei nu l-au recunoscut. 
 



      * Cînd guvernul pune un sigiliu pe un pachet, căile ferate pune sigiliul pe o uşă, la acel vagon nu se poate umbla, 
pînă cînd nu ajunge la destinaţie. Cînd Dumnezeu pune Sigiliul pe un om (şi sigiliul este Duhul Sfînt), cînd El sigilează 
un om în felul acesta, el este dus spre destinatia lui eternă. Şi nicicînd nu mai poate cîndva să se întoarcă înapoi; pentru că 
amintiţi-vă, Efeseni 4:30 spune, "Să nu întristaţi pe Duhul Sfînt al lui Dumnezeu, prin care aţi fost pecetuiţi pînă în ziua 
răscumpărării".Vedeţi voi? Voi sînteţi pecetuiţi pentru totdeuna; voi sînteţi sigilaţi etern în Împărăţia lui Dumnezeu prin 
Duhul Sfînt, gîndiţi-vă la aceasta. Atunci voi.... 
        Diavolul vă va lovi, şi el vă va spune de toate şi vă va acuza, şi va încerca să vă facă să vă gîndiţi că voi nu sînteţi, 
dar voi să nu-l ascultaţi. 
        Acum, voi ştiţi că voi aţi trecut de la moarte la Viaţă; voi ştiţi lucrurile pe care voi le-aţi iubit odată, voi nu le mai 
iubiţi. Voi ştiţi că voi aţi crezut fiecare Cuvînt al lui Dumnezeu; voi aţi văzut pe Dumnezeu lucrînd chiar printre noi.... 
 
      * Voi  potenţial aveţi  Arvuna, aşteptarea  (2Cor.1:20-21). Acum, cînd  voi  aţi obţinut  Dinamica, voi  
aţi  fost  mişcaţi   (transferaţi)  rapid, din muritor la nemurire.(Ef. 2:1-7).  Aceasta face ca întreg trupul să 
fie supus la Cuvînt. Aceasta vă face pe voi să acţionaţi diferit, să arătaţi diferit, să trăiţi diferit;  Aceasta vă va 
face chiar cu totul diferit. 
        Acum, cum puteţi voi să pretindeţi a avea acel Duh, şi voi vă aruncaţi pe voi înşivă departe de Cuvînt?  
Voi sînteţi mişcaţi de altceva. Pentru că El va mişca grabnic  trupurile voastre muritoare spre Cuvînt 
(Rom.8:11). Cu siguranţă El o va face. 
        Vă va face să faceţi lucruri pe care nu le-aţi făcut mai înainte. Atunci, ei erau plini de Puterea de Înviere. Vedeţi? 
Trupurile voastre nu mai sînt  deloc supuse spre păcat.  
         Atunci, observaţi, este exact ca o mică sămînţă pusă în pămînt. Acum, potenţial voi sînteţi înviaţi. Voi sînteţi 
înviaţi cînd voi primiţi Duhul Sfînt în voi; voi sînteţi înviaţi chiar atunci.(Rom-.6;1-2).Trupurile voastre sînt potenţial 
înviate. Observaţi. Pe calea voastră crescînd la plinătatea  învierii, conduşi de Duhul (Rom 8:14-23). 
         Acum priviţi. Cum poţi tu să spui că Duhul locuieşte în tine, cînd tu faci toate lucrurile aşa cum tu crezi că e 
bine? Aici este dovada dacă tu Îl ai sau nu: Dacă Duhul care a fost în Cristos este în tine, El de asemenea te va grăbi pe 
tine înspre Cuvînt, pentru că El este Cuvîntul. Şi dacă, din potrivă  te va grăbi (duce) departe de Cuvînt, atunci nu este 
Duhul lui Cristos. Nu-mi pasă ce faci tu, pînă cînd aceea nu te mişcă pe tine în Cuvînt..." Oile mele aud Glasul Meu şi ele 
vor trăi prin fiecare Cuvînt", fiecare Cuvînt. 
 
      * Atunci Viaţa care a fost în Cristos este Duhul Sfînt, nu a treia persoană, dar aceeaşi persoană în formă de Duh 
Sfînt, venind peste voi ca Semn  că viaţa voastră şi călătoria voastră este plătită. Voi aţi fost acceptaţi. Pînă cînd acel 
Semn nu vine, voi nu sînteţi admişi pe autostradă (drum) (Isaia35:8-10) Voi nu sînteţi admişi în autobus. Voi nu sînteţi 
îngăduiţi să mergeţi pînă cînd voi nu puteţi să prezenteţi acest Semn, şi acest Semn este călătoria voastră (că este plătită). 
Şi acum, Acela arată că Sîngele a fost vărsat, şi a fost aplicat pe voi (vouă), preţul a fost aplicat pentru voi şi voi aveţi 
Semnul că Sîngele a fost aplicat pe voi şi voi sînteţi acceptaţi. Aţi prins-o acum?. Oh, Doamne, Oh. 
         Acum, acolo nu este o anume dovadă. Vedeţi? Voi ziceţi, "Frate Branham (eu o simt în minţile 
voastre.Voi vedeţi?) de ce (cum) o voi cunoaşte?" Vedeţi. Ce eraţi voi? Şi ce sînteţi voi ? Aceea este cum o 
cunoaşteţi. Vedeţi? Ce ai fost tu înainte ca acest Semn să fie aplicat? Ce eşti tu după ce acest Semn este aplicat? 
Care au fost dorinţele taleînainte, şi care sînt dorinţele tale după? Atunci tu vei şti dacă Semnul este aplicat sau 
nu. Şi aceste alte lucruri doar vor merge automat cu aceasta. 
        Cum ar fi, să vorbeşti despre aceste lucruri şi să zici, "Vorbitul în limbi este dovada". Acum, eu cumpăr o pereche 
de pantofi; limba nu este  pantoful.Ea doar vine cu pantoful. Vedeţi? Ea vine doar cu pantoful. Vedeţi? Acum acelaş 
lucru este cu Semnul.  Semnul este Cristos. Dar vorbitul în limbi, şi scosul afară de draci, şi făcînd toate aceste lucruri, şi 
predicînd, şi orice altceva, este dovada că El este acolo; dar nu este El. Vedeţi?  Este un dar de la El. 
        Dacă eu vă spun vouă  că ...Voi spuneţi," Eu te vreau pe tine frate Branham" şi eu vă dau un dar, ei bine, acela nu 
sînt eu, acela este darul meu. Limbile sînt un dar al Duhului Sfînt, nu Duhul Sfînt, un dar de la Duhul Sfînt. 
          Şi diavolul poate personifica oricare din aceste lucruri. Dar el nu poate fi Duhul Sfînt. Vedeţi?. El poate 
personifica aceste daruri, dar el nu poate fi Duhul Sfînt. Şi Duhul Sfînt este Semnul că Sîngele a fost aplicat, pentru că El 
urmează Sîngele tot drumul din Cartea Răscumpărării. 
 
       * Întrebare: Care este dovada că o persoană este întradevăr umplută cu Duhul Sfînt? 
               Ioan 14: 26  "cînd Duhul Sfînt vine, El vă va arăta lucrurile care vor veni" Vedeţi? El va arăta 
perfect; ceva făcut de mînă omului nu o va putea face; şi El este Cuvîntul. Cînd El, Duhul Sfînt vine, El  Se va 
identifica pe Sine Însuşi în tine, cu Scriptura. Şi acela este adevăratul semn că Duhul Sfînt este  în tine, pentru 
că El este Cuvîntul. 
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